
 
 
 

Zápisnica z 5. riadneho zasadnutia AS TU 
15. apríl 2010 o 13.30 h 

Trnavská univerzita v Trnave, Hornopotočná 23, Miestnosť 019 
 
 
Program: 

 
1. Otvorenie 
2. Kontrola uznesení 
3. Informácia o komplexnej akreditácii TU 
4. Návrh rozpočtu TU na rok 2010 
5. Výročná správa o činnosti TU za rok 2009 
6. Výročná správa o hospodárení TU za rok 2009 
7. Správa o činnosti AS TU za rok 2009 
8. Návrh zmluvy o nájme nebytových priestorov medzi TU a ŠPÚ (doc. Bérešová) 
9. Kritériá na pridelenie ubytovania  
10. Rôzne  
11. Vyhlásenie volieb do ŠRVŠ SR 
12. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov 
13. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU do ŠRVŠ SR 

 
  
 
Prítomní: doc. MUDr. Adriana Ondrušová, PhD., m. prof., doc. PhDr. Ondrej Botek, PhD., 
PhDr. Andrej Kállay, PhD., prof. MUDr. Miroslav Danaj, CSc., PhDr. Marek Majdan, PhD., 
Bc. Martin Galgička, Mgr. Juraj Janček, Mgr. Jozef Jurík, doc. PhDr. Klára Kuzmová, CSc., 
doc. PhDr. Vladimír Rábik, PhD., Mgr. Peter Rusnák, PhD., PhDr. Alena Piatrová, PhDr. 
Juraj Hladký, PhD., PaedDr. Milan Pokorný, PhD., PaedDr. Kristína Žoldošová, PhD., doc. 
PaedDr. Hana Borsuková, CSc., Mgr. Eva Chudíková, Peter Kristín, Jana Švedová, doc. 
JUDr. Soňa Košičiarová, PhD., mim. prof.  (ďalej len „predsedníčka AS TU“), prof. JUDr. 
Pavel Baláž, CSc., JUDr. Peter Varga, PhD., Bc. Viliam Kall, Bc. František Baraniak, Bc. 
Michal Dlugolinský, P. ThDr. Ján Ďurica SJ, PhD., PhDr. Miroslav Karaba, PhD., PhDr. 
Rastislav Nemec, PhD., Mgr. Martin Šarkan, PhD., Bc. Peter Kuriško SJ, PhDr. Marián 
Manák, PhD. 
Hostia: doc. Ing. Martin Mišút, CSc., doc. PhDr. Milan Katuninec, PhD., doc. PhDr. Jana 
Bérešová, PhD., m. prof., Ing. Alica Tibenská, Ing. Anna Richnáková 
 
 
Bod 1 – Otvorenie 
 
     Piate riadne zasadnutie Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 
„AS TU“) otvorila predsedníčka AS TU. Privítala členov AS TU a prizvaných hostí. Uviedla, 
že AS TU je po doplňujúcich voľbách na fakultách opäť v plnom zložení.  
 
     Predsedníčka AS TU na základe kontroly prezenčnej listiny konštatovala schopnosť AS 
TU uznášať sa. Potvrdila taktiež uznášaniaschopnosť študentskej časti AS TU. 
 
AS TU prikročil k voľbe jednotlivých orgánov a prijal nasledovné uznesenia: 
 
Uznesenie AS TU 5R-1/15042010 
AS TU schvaľuje za skrutátorov piateho riadneho zasadnutia AS TU PaedDr. Milana 



Pokorného, PhD. a Mgr. Juraja Jančeka. 
Hlasovanie: prítomných 26 členov AS TU  
 
za: 26 
proti: 0  
zdržal sa: 0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
Uznesenie AS TU 5R-2/15042010 
AS TU schvaľuje za predsedu návrhovej komisie piateho riadneho zasadania AS TU  doc. 
PhDr. Ondreja Boteka, PhD. a za členov tejto komisie PaedDr. Kristínu Žoldošovú, PhD. a p. 
Petra Kristína. 
 
Hlasovanie: prítomných 26 členov AS TU  
za: 25 
proti: 0  
zdržal sa: 1 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov 
schválené. 
 
Uznesenie AS TU 5R-3/15042010 
AS TU schvaľuje za overovateľov zápisnice piateho riadneho zasadnutia AS TU Mgr. Petra 
Rusnáka, PhD. a Bc. Martina Galbičku. 
Hlasovanie: prítomných 26 členov AS TU  
za: 25 
proti: 0 
zdržal sa: 1 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov 
schválené. 
 
 
     AS TU prešiel k schvaľovaniu predloženého návrhu programu rokovania AS TU. 
Predsedníčka AS TU zaslala e-mailom dňa 13. 4. 2010 návrh na zmenu programu rokovania:  
 
"Za bod č. 9 sa vkladajú ďalšie body: 
10. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov 
11. Vyhlásenie volieb do ŠRVŠ SR, voľba predsedu volebnej komisie, členov volebnej 
komisie a náhradníkov volebnej komisie 
12. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU do ŠRVŠ SR. 
Pôvodný bod č. 10. Rôzne sa označí ako bod. 11 
 
Pre efektívnosť nášho rokovania dávam ako alternatívny návrh aj možnosť, aby bol bod 
Rôzne predsunutý pred navrhovaný bod 12., nakoľko v rámci bodu 12. rokuje už len 
študentská časť AS TU a rozhoduje v rámci tajného hlasovania.“ 
 
     Po krátkej diskusii v AS TU návrh stiahla a predložila nový. Predsedníčka AS TU navrhla 
ponechať pôvodný program rokovania bezo zmeny a doplniť nové body 11. až 13. 
nasledovne: 

11. Vyhlásenie volieb do ŠRVŠ SR 
12. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov 
13. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU do ŠRVŠ SR. 
 

Členovia AS TU súhlasili s takouto zmenou programu. AS TU hlasovaním prijal uznesenie: 
 



Uznesenie AS TU 5R-4/15042010 
AS TU schvaľuje pôvodný program piateho riadneho zasadnutia AS TU doplnený o body 11. 
až 13. v zmysle návrhu predsedníčky AS TU. 
 
Hlasovanie:  prítomných 26 členov AS TU  
za: 26 
proti: 0  
zdržal sa: 0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
 
Bod 2 – Kontrola uznesení 
Predsedníčka AS TU uviedla, že neboli prijaté žiadne uznesenia, ktoré by bolo potrebné 
kontrolovať. 
 
 
Bod 3 – Informácia o komplexnej akreditácii 
 
     Predsedníčka AS TU požiadala rektora TU o poskytnutie informácií o komplexnej 
akreditácii. Rektor TU oboznámil členov AS TU so súčasným stavom komplexnej akreditácie 
na TU. Uviedol, že komplexná akreditácia na TU začala zaslaním spisu na Akreditačnú 
komisiu k 1. februáru 2008, pričom zdôraznil skutočnosť, že na zosúladnie akreditačného 
spisu TU s prijatými novými pravidlami komplexnej akreditácie mala TU len cca 2 týždne. 
Poukázal tiež na fakt, že vyjadrenie zo strany Akreditačnej komisie k predloženému spisu 
komplexnej akreditácie TU nebolo doručené v zákonom stanovenej lehote, TU mala na 
vypracovanie stanoviska len 4 dni, pričom Akreditačná komisia pripomienky, osobne 
predložené rektorom TU na zasadnutí komisie, neakceptovala. Rozhodnutím ministra školstva 
SR, ktoré bolo doručené TU 2. novembra 2009, zostala TU zaradená medzi univerzitné 
vysoké školy, pričom na úpravu jednotlivých kritérií, ktoré TU podľa Akreditačnej komisie 
neplní, má jeden rok. Rektor TU členov AS TU ďalej informoval, že v súčinnosti s dekanmi 
jednotlivých fakúlt bol spis komplexnej akreditácie upravený a v marci 2010 odoslaný na MŠ 
SR. Skonštatoval, že v súčasnosti TU plní všetky kritériá a v krátkosti informoval členov 
o plnení jednotlivých kritérií. 
 
KZU-1 – úroveň výskumnej činnosti - TU plní toto kritérium, minister školstva SR potvrdil 
jeho plnenie podpísaním a doručením Osvedčenia o spôsobilosti vykonávať výskum a vývoj 
s platnosťou na šesť rokov. Pre TU to znamená, že môže žiadať o podporu na výskumnú a 
tvorivú činnosť prostredníctvom grantov – VEGA, KEGA, APVV a pod. 
 
KZU-2 – objem financií za výskumné granty a projekty – TU toto kritérium neplnila len v r. 
2003, ostatné roky plní 
 
KZU-3 – počet absolventov doktorandského štúdia - TU toto kritérium neplnila len v r. 2003, 
ostatné roky plní 
 
KZU-4 – výstupy výskumu študentov a absolventov doktorandského štúdia – rektor TU 
uviedol, že TU toto kritérium plní, keďže v spise komplexnej akreditácie bolo spracované 
iným spôsobom, ako požadovala Akreditačná komisia, nebolo komisiou akceptované 
 
KZU-5 – počet doktorandov denného a externého štúdia na jedného docenta a profesora – toto 
kritérium TU plní 
 
KZU-6 - počet študentov v študijných programoch prvého a druhého stupňa na prepočítaný 
evidenčný počet vysokoškolských učiteľov – rektor TU skonštatoval, že uvedené kritérium 



TU v niektorých rokoch nesplnila, podotkol však, že toto kritérium nepovažuje za plnenie 
kvality 
 
 
Na záver rektor TU uviedol, že TU bude teraz čakať na rozhodnutie Akreditačnej komisie 
a ministra školstva SR o výsledku komplexnej akreditácie na TU. 
 
      Predsedníčka AS TU otvorila rozpravu k informáciám rektora TU. Členovia AS TU 
nemali žiadne otázky, preto bola diskusia ukončená. AS TU prešiel k prerokovaniu ďalšieho 
bodu programu. 
 
 
Bod 4 - Návrh rozpočtu TU na r. 2010 
 
     Predsedníčka AS TU požiadala rektora TU, aby sa vyjadril k predloženému návrhu 
rozpočtu TU na r. 2010. Rektor TU oboznámil členov AS TU s koncepciou prípravy rozpočtu 
TU na tento rok. Dal do pozornosti členov AS TU najmä vplyv koeficientu KVV rátaného z 
výsledkov KZU – 1 na výšku dotácie z MŠ SR. Uviedol, že koeficient znižoval výšku 
finančných prostriedkov pre TU až o 30 %. TU však dosiahla sploštenie uvedeného 
koeficientu, čím dosiahla zníženie dotácie len o 10 %. Taktiež zdôraznil potrebu využívania 
finančných prostriedkov získaných zo školného na úhradu nákladov súvisiacich so 
vzdelávacími činnosťami a v krátkosti informoval prítomných o spôsobe reštruktualizácie 
jednotlivých fondov TU. Kvestorka TU objasnila členom AS TU jednotlivé finančné položky 
uvedené v návrhu rozpočtu TU na r. 2010 a jeho prílohách. 
      V otvorenej rozprave predsedníčka AS TU uviedla, že spracovať návrh rozpočtu na r. 
2010 nebolo jednoduché. KR TU sa prípravou návrhu zaoberalo na viacerých zasadnutiach, 
ktorých sa predsedníčka AS TU alebo ostatní členovia predsedníctva AS TU v jej zastúpení, 
zúčastnili. Predsedníčka AS TU kladne zhodnotila výsledok jednotlivých rokovaní v podobe 
predloženého návrhu rozpočtu TU na r. 2010. Keďže členovia AS TU nepredostreli žiadne 
pripomienky, pristúpil AS TU k hlasovaniu a prijal uznesenie: 
 
 
Uznesenie AS TU 5R-5/15042010 
AS TU schvaľuje predložený návrh rozpočtu TU na rok 2010. 
 
Hlasovanie:  prítomných 30 členov AS TU  
za: 30 
proti: 0  
zdržal sa: 0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
     Rektor TU poďakoval členom AS TU za schválenie návrhu rozpočtu TU na r. 2010. 
Podotkol, že je úspechom všetkých, ktorý sa na jeho vypracovaní podieľali. 
     Prof. Danaj rektorovi TU a ostatným členom KR TU poďakoval za ich prácu pre dobro 
TU. 
     Rektor TU podotkol, že situácia na TU sa v súčasnosti výrazne zmenila, pre dosiahnutie 
plnenia jednotlivých kritérií je potrebná väčšia spolupráca, ohľaduplnosť, rešpekt a vzájomná 
pomoc medzi fakultami. 
 
Bod 5 – Výročná práva o činnosti TU za rok 2009 
 
      Predsedníčka AS TU odovzdala slovo rektorovi TU. Rektor TU stručne oboznámil členov 
AS TU s prípravou a obsahom VS o činnosti TU za rok 2009. Poznamenal, že príprava VS 
o činnosti sa nezaobišla bez komplikácií. V čase, keď už prešla schválením v Kolégiu rektora 



TU a vo Vedeckej rade TU, prišla informácia z SRK o vydaní novej smernice MŠ SR č. 
8/2010-R, ktorá nadobudla účinnosť 22. februára 2010, a upravuje štruktúru výročnej správy 
o činnosti a správy o hospodárení. Rektor TU skonštatoval, že na zasadnutí SRK, ktoré sa 
konalo 18. – 19. marca 2010 v Košiciach oznámil vedúcemu služobného úradu MŠ SR prof. 
Ing. Františkovi Schlosserovi, CSc., že TU predloží VS o činnosti v už spracovanej podobe, 
dodatočne doplní tabuľky v podobe požadovanej uvedenou smernicou. 
      Predsedníčka AS TU odovzdala slovo prorektorovi pre rozvoj. Prorektor pre rozvoj ako 
spracovateľ VS o činnosti uviedol, že je sklamaný z postupu MŠ SR. V minulosti bola VS 
správa o činnosti TU hodnotená ako najlepšia z hľadiska výstupu. Informácie uvádzané vo VS 
o činnosti TU boli pomerne hlboké v porovnaní s ostatnými univerzitami. Skonštatoval, že 
vypracovanie správy je pomerne náročná záležitosť najmä z časového hľadiska. Vyjadril 
obavy, aby sme vzhľadom na časový stres, do ktorého sme sa prijatím smernice MŠ SR 
dostali, nedodali nesprávne údaje. 
      V otvorenej diskusii k tomuto bodu rokovania, požiadala predsedníčka AS TU 
o objasnenie či VS o činnosti TU za r. 2009, ktorá bola predložená na rokovanie, je 
kompletná alebo sú jej súčasťou aj spomenuté tabuľky. 
      Rektor TU objasnil, že predložená VS je už kompletne spracovaná, a ak ju AS TU schváli 
bude odoslaná v takejto podobe aj na MŠ SR. Tabuľky, ktoré je potrebné v zmysle smernice 
MŠ SR č. 8/2010-R doručiť MŠ SR, sú len faktografické údaje a nie sú súčasťou VS 
o činnosti TU za rok 2009. 
      Ďalší členovia AS TU v diskusii nevystúpili, preto ju predsedníčka AS TU ukončila. 
Hlasovaním AS TU bolo prijaté uznesenie: 
 
Uznesenie AS TU 5R-6/15042010 
AS TU schvaľuje predložený návrh výročnej správy o činnosti TU za rok 2009. 
 
Hlasovanie:  prítomných 30 členov AS TU  
za: 30 
proti: 0  
zdržal sa: 0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
 
Bod 6 – Výročná práva o hospodárení TU za rok 2009 
 
      Predsedníčka AS TU požiadala rektora TU, ako predkladateľa, o vyjadrenie sa 
k predloženému návrhu výročnej správy o hospodárení TU za rok 2009. Rektor TU krátko 
zhodnotil hospodárenie TU  za minulý rok. Uviedol, že TU dosiahla kladný hospodársky 
výsledok. Ako pozitívum uviedol skutočnosť, že rozpočtom TU prešli už aj prvé platby 
schválených projektov. 
     Kvestorka TU taktiež v krátkosti zhodnotila obsah VS o hospodárení TU za r. 2009. 
Uviedla, že správa bude v konečnej podobe predložená na MŠ SR do konca apríla 2010. 
     V diskusii sa nikto nevyjadril, preto dala predsedníčka AS TU hlasovať o návrhu 
predloženej VS o hospodárení a bolo prijaté uznesenie: 
 
Uznesenie AS TU 5R-7/15042010 
AS TU schvaľuje predložený návrh výročnej správy o hospodárení TU za rok 2009. 
 
Hlasovanie:  prítomných 29 členov AS TU  
za: 28 
proti: 0  
zdržal sa: 1 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov 
schválené. 



 
 
Bod 7 – Správa o činnosti  AS TU za rok 2009 
 
      Predsedníčka AS TU predložila členom AS TU na schválenie správu o činnosti AS TU za 
rok 2009. V otvorenej rozprave členovia AS TU nemali žiadne pripomienky k predloženému 
návrhu, preto pristúpili k hlasovaniu. AS TU prijal uznesenie: 
 
Uznesenie AS TU 5R-8/15042010 
AS TU schvaľuje predložený návrh správy o činnosti AS TU za rok 2009. 
 
Hlasovanie:  prítomných 30 členov AS TU  
za: 30 
proti: 0  
zdržal sa: 0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
 
Bod 8 – Návrh zmluvy o nájme nebytových priestorov medzi TU a ŠPÚ 
 
     Rektor TU a následne aj prorektorka pre zahraničie oboznámili členov AS TU s obsahom 
návrhu Zmluvy o nájme nebytových priestorov medzi TU a Štátnym pedagogickým ústavom 
na realizáciu projektu „Vzdelávanie učiteľov základných škôl v oblasti cudzích jazykov“ 
v súvislosti s Koncepciou vyučovania cudzích jazykov na základných a stredných školách na 
obdobie 26. 3. 2010 do 25. 6. 2013 (ďalej len „návrh zmluvy“). 
     V diskusii k tomuto bodu navrhol doc. Botek v čl. 1 bod 1.2 slová „sociálnymi 
zariadeniami“ nahradiť slovami „sanitárnymi zariadeniami“. 
     Prof. Baláž sa spýtal, či nie je možné v rámci projektu vzdelávať aj učiteľov fakúlt TU. 
Rektor TU vysvetlil, že projekt bol vyhlásený MŠ SR, podmienky projektu boli stanovené 
a nie je možné ich v súčasnosti meniť. Poukázal však na skutočnosť, že TU má zriadené 
Centrum ďalšieho vzdelávania, cez ktoré by sa mohla výučba cudzieho jazyka pre učiteľov 
fakúlt TU realizovať, odporučil jednotlivým fakultám v prípade záujmu obrátiť sa na riaditeľa 
Centra ďalšieho vzdelávania s konkrétnymi požiadavkami na obsah jednotlivých kurzov. 
      Predsedníčka AS TU navrhla do bodu 6.6 návrhu zmluvy vložiť ako prvú vetu nasledovný 
text: „Na túto zmluvu bol v súlade s § 12 ods. 3 a § 13 ods. 1 písm. h/ zákona č. 176/2004 Z. 
z. o nakladaní s majetkom verejnoprávnych inštitúcií a o zmene zákona Národnej rady 
Slovenskej republiky č. 259/1993 Z. z. o Slovenskej lesníckej komore v znení zákona č. 
464/2002 Z. z. daný predchádzajúci súhlas Akademického senátu Trnavskej univerzity 
v Trnave uznesením č. ... zo dňa ... .“ 
    Členovia AS TU nemali ďalšie pozmeňujúce návrhy ani pripomienky k predloženému 
návrhu zmluvy, preto AS TU prijal nasledovné uznesenie: 
 
Uznesenie AS TU 5R-9/15042010 
Členovia AS TU schvaľujú úpravu čl. 1 a čl. 6 návrhu zmluvy o nájme nebytových priestorov 
uzatváranej medzi TU a ŠPÚ na obdobie 26. 3. 2010 do 25. 6. 2013 v zmysle pripomienok 
doc. Boteka a predsedníčky AS TU. 
 
Hlasovanie:  prítomných 30 členov AS TU  
za: 30 
proti: 0  
zdržal sa: 0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
 



Uznesenie AS TU 5R-10/15042010 
AS TU schvaľuje uzatvorenie zmluvy medzi TU a ŠPU na obdobie 26. 3. 2010 do 25. 6. 2013 
v znení schválených pozmeňujúcich návrhov AS TU. 
 
Hlasovanie:  prítomných 30 členov AS TU  
za: 30 
proti: 0  
zdržal sa: 0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
     Prorektorka pre vzdelávanie členom AS TU poďakovala a zasadnutie opustila. 
 
 
Bod 9 – Kritériá na pridelenie ubytovania  
 
     Rektor univerzity predložil členom AS TU na schválenie kritériá na pridelenie ubytovania 
študentom TU v akad. r. 2010/2011.  
     V súvislosti s ubytovaním študentov TU vyjadril ľútosť nad skutočnosťou, že výstavba 
internátu TU nie je stále ukončená, uviedol však, že TU v súčasnosti rokuje s firmou Peugeot 
o iných možnostiach ubytovania pre študentov TU. Do úvahy prichádza internát v blízkosti 
ŽOS Trnava a ubytovacie jednotky v Zavare a v Bielom Kostole. Zároveň podotkol, že 
zmluva o ubytovaní v hoteli Trnavan nebude v tomto roku pravdepodobne uzavretá, po 
dokončení internátu TU rektor TU navrhol zrušiť ubytovanie aj v Jaslovských Bohuniciach. 
      K predloženému návrhu kritérií sa vyjadrila aj vedúca pedagogického oddelenia RTU. 
Vysvetlila, aké zmeny boli v kritériách v porovnaní s minulým rokom vykonané. Zmena 
nastala v čl. 1 ods. 2 – kde došlo k podrobnejšiemu členeniu vzdialeností od bydliska študenta 
a následne k úprave počtu bodov, ktoré možno získať. Ďalšia zmena pribudla v čl. 3 ods. 5, 
ktorou je zabezpečené, aby študent denného štúdia, ktorý má trvalý pobyt v zahraničí, dostal 
ubytovanie v Trnave.  
     Predsedníčka AS TU sa obrátila na rektora TU s otázkou, na aké dlhé časové obdobie bude 
zmluva o ubytovaní s firmou Peugeot uzavretá. Rektor TU uviedol, že by mala byť uzavretá 
na dva roky, pričom vyjadril nádej, že dovtedy bude dostavaný aj internát TU.  
     Predsedníčka AS TU otvorila diskusiu k predloženému návrhu kritérií, pričom upozornila 
na pozmeňujúci návrh Bc. Baraniaka, ktorí členovia AS TU obdržali v elektronickej podobe. 
Bc. Baraniak navrhol vypustiť znenie Čl. 2 ods. 1 písm. c) „ nenastúpenie na pridelené 
miesto...“  v návrhu Kritérií na ubytovanie študentov Trnavskej univerzity v Trnave v 
akademickom roku 2010/2011 a zároveň ustanovenie Čl. 2 ods. 1 pís. d) premenovať na čl. 2 
ods. 1 pís. c) a ustanovenie  Čl. 2 ods. 1 pís. e) premenovať na Čl. 2 ods. 1 pís. d). 
Svoj predložený návrh odôvodnil. 
      Vedúca pedagogického oddelenia RTU s vypustením písm. c) nesúhlasila. Vysvetlila, že 
ak študent nepodpíše zmluvu o ubytovaní, v prípade, že mu schválené ubytovanie nevyhovuje 
alebo ho nechce, nehrozia mu žiadne sankcie. Dokonca aj po podpise zmluvy má možnosť 
ešte od nej odstúpiť, ak najneskôr 14 dní pred nástupom nahlási, že na ubytovanie nenastúpi.  
     Po ďalšej diskusii v AS TU Bc. Baraniak vzal späť pôvodný návrh a navrhol text v čl. 2 
ods. 1 písm. c) návrhu ponechať a doplniť nasledovne – za slová „na pridelené miesto“ vložiť 
slová „po podpise zmluvy o ubytovaní s TU“. Predsedníčka AS TU navrhla text v záujme 
jednotnej terminológie precizovať – namiesto textu „s TU“ vložiť „s univerzitou“, s čím Bc. 
Baraniak súhlasil. 
     Bc. Dlugolinský navrhol v nadväznosti na návrh Bc. Baraniaka v čl. 2 ods. 1 písm. d) 
vložiť za slová „bez súhlasu univerzity“ slová „počas semestra“, svoj návrh však stiahol. 
Taktiež sa pýtal, či by do názvu nemal byť doplnený akademický rok 2011/2012. Rektor TU 
mu vysvetlil, že kritériá sa upravujú každoročne, tie, ktoré teraz AS TU schvaľuje, budú 
platné už v akademickom roku 2010/2011, čiže študenti, ktorí nastúpia na ubytovanie tento 
rok v októbri, budú prijímaní už podľa kritérií, ktoré AS TU práve schvaľuje. 



     Keďže členovia AS TU nemali ďalšie zásadné návrhy či pripomienky k predloženému 
materiálu, pristúpil AS TU k hlasovaniu a prijal tieto uznesenia: 
 
Uznesenie AS TU 5R-11/15042010 
AS TU schvaľuje v predloženom návrhu Kritérií na ubytovanie študentov v čl. 2 ods. 1 písm. 
c) za slová „na pridelené miesto“ doplniť slová „po podpise zmluvy o ubytovaní 
s univerzitou“. 
 
Hlasovanie:  prítomných 30 členov AS TU  
za: 30 
proti: 0  
zdržal sa: 0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
Uznesenie AS TU 5R-12/15042010 
AS TU schvaľuje predložený návrh Kritérií na ubytovanie študentov v znení pozmeňujúcich 
návrhov AS TU. 
 
Hlasovanie:  prítomných 30 členov AS TU  
za: 30 
proti: 0  
zdržal sa: 0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
 
Bod 10 – Rôzne  
 
    Predsedníčka AS TU oznámila členom AS TU, že pred zasadnutím AS TU sa konalo 
zasadnutie predsedníctva AS TU. Obsahom rokovania bola príprava 5. riadneho zasadnutia 
AS TU. Zároveň poďakovala členom predsedníctva AS TU – prof. Heldovi, PhDr. Manákovi 
a PhDr. Kállayovi, ktorí ju aktívne zastúpili v čase jej neprítomnosti na zasadnutiach GR TU 
a KR TU. 
 
    JUDr. Varga informoval AS TU o obsahu rokovania RVŠ. Uviedol, že RVŠ sa zaoberala 
najmä situáciou s projektami VEGA. Veľká diskusia prebehla aj ohľadne tzv. Mamojkovej 
novely zákona o VŠ, predsedníctvo RVŠ vyjadrilo zamietavé stanovisko k prijatiu predmetnej 
novely. 
 
     Rektor TU sa k predmetnej novele krátko vyjadril, informoval prítomných členov AS TU, 
že 14 univerzít vrátane TU aktívne v tejto veci vystúpilo zaslaním listu poslancom Národnej 
rady SR s negatívnym stanoviskom voči tejto novele.  
     Poďakoval členom AS TU za schválenie predložených materiálov a spolu s kvestorkou TU 
a prorektorom pre rozvoj zasadnutie AS TU opustil. 
 
 
Bod 11 – Vyhlásenie volieb do ŠRVŠ SR 
 
     Predsedníčka AS TU informovala členov AS TU, že jej bol doručený list predsedu ŠRVŠ, 
ktorým ju informoval o tom, že 24. mája 2010 uplynie funkčné obdobie delegátom v ŠRVŠ za 
TU. Z tohto dôvodu ju požiadal o vykonanie volieb do ŠRVŠ. TU má podľa počtu študentov 
delegovať jedného člena voleného študentskou časťou AS TU a päť členov volených 
študentskou časťou akademickej obce TU.  
     V súvislosti s voľbami podotkla, že § 3 ods. 3 Zásad volieb AS TU pre voľby do ŠRVŠ je 
potrebné z právneho hľadiska vykladať tak, že voľby sa smú konať vo všetkých volebných 



okrskoch na univerzite len v jeden pracovný deň, t. j. v jednom volebnom okrsku sa nesmie 
voliť napr. dva pracovné dni – prvý deň dve hodiny, tretí deň tri hodiny. Iný výklad nie je 
možný, lebo volebná komisia sa nemôže fyzicky zdržiavať súčasne vo všetkých volebných 
okrskoch v jeden pracovný deň. Viaceré volebné okrsky sú na univerzite tradíciou, lebo ich 
existencia uľahčuje študentom všetkých fakúlt bez rozdielu výkon ich volebného práva. 
 
    Členovia študentskej časti AS TU pristúpili k navrhovaniu jednotlivých kandidátov: 
 
     Za predsedu volebnej komisie pre voľby do ŠRVŠ navrhol Bc. Baraniak Bc. Máriu 
Mrugovú. Predsedníčka AS TU uviedla, že Bc. Mrugová potvrdila súhlas so svojou 
kandidatúrou. 
 
     Za členov volebnej komisie pre voľby do ŠR VŠ boli navrhnutí: 
 
Bc. Dlugolinský navrhol Bc. Petra Kuriška SJ, ktorý s členstvom v komisii súhlasil. 
Mgr. Chudíková navrhla p. Janu Švedovú, ktorá s členstvom v komisii súhlasila. 
Bc. Baraniak navrhol Bc. Michala Dlugolinského, ktorý s členstvom v komisii súhlasil. 
Mgr. Jurík navrhol Mgr. Juraja Jančeka, ktorý s členstvom v komisii súhlasil. 
 
Za náhradníkov volebnej komisie pre voľby do ŠR VŠ boli navhrnutí: 
 
Bc. Dlugolinský navrhol Bc. Františka Baraniaka, ktorý súhlasil s pozíciou náhradníka v 
komisii. 
Bc. Galbička navrhol Mgr. Jozefa Juríka, ktorý súhlasil s pozíciou náhradníka v komisii. 
 
Členovia AS TU sa dohodli, že budú o všetkých navrhnutých kandidátoch hlasovať v jednom 
spoločnom hlasovaní. 
 
Uznesenie AS TU 5R-13/15042010 
AS TU schvaľuje za predsedu volebnej komisie pre voľby do ŠRVŠ Bc. Máriu Mrugovú, za 
členov volebnej komisie pre voľby do ŠRVŠ Bc. Petra Kuriška SJ, Janu Švedovú, Bc. 
Michala Dlugolinského a Mgr. Juraja Jančeka  za náhradníkov volebnej komisie pre voľby do 
ŠR VŠ Bc. Františka Baraniaka a Mgr. Jozefa Juríka. 
 
Hlasovanie:  prítomných 27 členov AS TU  
za: 24 
proti: 0  
zdržal sa: 3 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou schválené. 
 
     Predsedníčka AS TU v súvislosti s prípravou a organizáciou volieb požiadala, aby jej 
predsedníčka volebnej komisie bezodkladne oznámila termín, miesto a čas konania volieb do 
ŠRVŠ. Zdôraznila, že voľby musia prebehnúť tak, aby bolo možné Zápisnicu o vykonaní 
volieb a Oznámenie o novozvolených delegátoch zaslať predsedovi ŠRVŠ do 12. mája 2010. 
 
     Následne poďakovala členom zamestnaneckej časti AS TU za ich účasť na rokovaní, 
nakoľko ďalší bod programu sa týkal len záležitostí študentskej časti AS TU. 
 
Bod 12 – Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie 
študentov 
 
      Rokovanie študentskej časti AS TU viedla v neprítomnosti podpredsedníčky AS TU, Bc. 
Mrugovej, predsedníčka AS TU. 
 



      Informovala členov študentskej časti AS TU, že ju prorektor TU doc. ThDr. Andrej 
Filipek SJ,  PhD. požiadal o zvolenie člena do Komisie pre ubytovanie študentov. Požiadala 
členov študentskej časti AS TU o predloženie návrhov kandidátov. 
 

Mgr. Chudíková navrhla p. Janu Švedovú. Mgr. Jurík navrhol Bc. Viliama Kalla. 
Obaja navrhnutí kandidáti súhlasili so svojou kandidatúrou. Bc. Dlugolinský navrhol o oboch 
kanidátoch rozhodnúť v tajnom hlasovaní. Členovia študentskej časti AS TU prijali 
uznesenie: 
 
Uznesenie AS TU 5R-14/15042010 
Študenská časť AS TU schvaľuje návrh Bc. Michala Dlugolinského hlasovať tajným 
hlasovaním o navrhnutých kandidátoch na členov Komisie pre ubytovanie študentov. 
 
Hlasovanie:  prítomných 10 členov študentskej časti AS TU  
za: 9 
proti: 1 
zdržal sa: 0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou schválené. 
 
    Za kandidátov na člena Komisie pre ubytovanie študentov boli navrhnutí Bc. Viliam Kall a 
p. Jana Švedová, ktorí so svojou kandidátorou súhlasili. Študentská časť AS TU následne 
pristúpila k tajnému hlasovaniu. 
 
Uznesenie AS TU 5R-15/15042010 
Študenská časť AS TU schvaľuje Bc. Viliama Kalla za člena Komisie pre ubytovanie 
študentov. 
 
Hlasovanie:  prítomných 10 členov študentskej časti AS TU, vydaných lístkov 10, platných 
10 
Za Bc. Viliam Kall: 6 
Za p. Jana Švedová:        4 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov 
schválené. 
 
Bod 13 – Voľba zástupcu študentskej časti AS TU do ŠRVŠ SR 
 
    Členovia študentskej časti AS TU pristúpili k ďalšiemu bodu rokovania. Bc. Galbička 
navrhol Mgr. Juraja Jančeka za zástupcu do ŠRVŠ SR. Mgr. Janček s kandidatúrou súhlasil 
a zároveň sa vzdal funkcie skrutátora.  
     Na miesto skrutátora navrhol Bc. Dlugolinský Bc. Františka Baraniaka, ktorý túto funkciu 
prijal. Študentská časť AS TU prijala uznesenie: 
 
Uznesenie AS TU 5R-16/15042010 
AS TU schvaľuje za skrutátora piateho riadneho zasadnutia AS TU Bc. Františka Baraniaka. 
 
Hlasovanie: prítomných 10 členov študentskej časti AS TU  
za: 9 
proti: 0  
zdržal sa: 1 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov 
schválené. 
 
 



Členovia študentskej časti AS TU pristúpili k tajnému hlasovaniu a prijali nasledovné 
uznesenie: 
 
Uznesenie AS TU 5R-17/15042010 
Študentská časť AS TU schvaľuje Mgr. Juraja Jančeka za zástupcu AS TU v ŠR VŠ SR. 
 
Hlasovanie:  prítomných 10 členov študentskej časti AS TU, vydaných lístkov 10, platných 
10 
Za: 10 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
     Predsedníčka AS TU zablahoželala zvoleným kandidátom a ukončila rokovanie 
študentskej časti  AS TU. 
 
 
 
 
Schválil:                         doc. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD., mim. prof., predsedníčka AS TU  
  
                                                                   
  
Overili:                             Mgr. Peter Rusnák, PhD., člen AS TU  
  
  
  
                                          Bc. Martin Galbička, člen AS TU   
  
  
 
Spracovala:                       Bc. Ivana Kraicová, tajomníčka AS TU   
 
 
 
 


